
Årsmøte i Nerskogen Løypeforening 2015 

Lørdag 9. mai kl. 1300 på Fjellheim 

Til stede: Stein Mjøen, Arve Krovoll, Jon Kristian Lund, Roar Stenseth, Sveinung Løset, Trond Narve 

Stavne 

Protokoll 

Agenda: 

1. Konstituering av årsmøtet 
- Valg av møteleder 
- godkjenning av innkalling og dagsorden 
- valg av referent 
- valg av to til å skrive under protokollen 

2. Årsberetning 
3. Regnskap 
4. Orientering om status og drift av løypemaskina 
5. Orientering om status for kjørebru over Minilla for løypemaskin 
6. Framleggelse av budsjett for 2014/15 
7. Valg 
 

Referat: 

1. Konstituering av årsmøtet 

- Valg av møteleder (Stein Mjøen ble valgt) 

- godkjenning av innkalling og dagsorden (Innkalling og dagsorden godkjent)  

- valg av referent (Sveinung Løset ble valgt) 

- valg av to til å skrive under protokollen (Jon Kristian Lund og Roar Stenseth) 

 

2. Årsberetning 

Årsberetningen ble godkjent med små justeringer (se hjemmeside for Løypeforeningen)  

 

3. Regnskap 

Trond Narve la fram regnskapet for 2014. Det ble avsluttet pr. 05.05.2015.  

Regnskapet ble godkjent som fremlagt. (Se vedlegg). 

 

4. Orientering om status og drift av løypemaskina 

Det må en avklaring til mellom Rennebu kommune og Oppdal kommune om kostnadsfordeling 

og en klarhet i hva kostnadene baseres på og hvordan de fordeles på drift og kapitalkostnad. 

Trond Narve kontakter rådmann Hellan og ordfører Lånke for at de sammen med Oppdal 

kommune skal skaffe klarhet i dette. 

 

5. Orientering om status for kjørebru over Minnilla for løypemaskin 

Sveinung orienterte om at søknad for kjørebru er fremmet til styret for Trollheimen 

landskapsvernområde. Planer med tegninger etc. er fremlagt og oversendt adm. for Trollheimen 



landskapsvernområde. Det er gitt godkjenning av grunneiere for kjørebru (fra T. Herrem og fra 

Sameiet Nerskogen ved Ola Vik). 

Rennebu kommune støtter i brev pr. 11.03.2015 tiltaket om kjørebru over Minnilla. Søknaden 

om bru vil bli behandlet av styret i Trollheimen landskapsvernområde 03.06.2015. Vi avventer 

resultatet fra dette møtet før planer videre utarbeides.  

 

6. Framleggelse av budsjett for 2014/15 

Grunnet uavklarte forhold rundt inntekter og utgifter har det ikke vært mulig å utarbeide et 

budsjett for 2015/16. Et budsjett vil utarbeides etter at avklaringer rundt pkt. 4 er foretatt. 

 

7. Valg 

Valgkomiteen for løypeforeningen hadde til møtet følgende innstilling: 

Innstilling til årsmøtet i Nerskogen løypeforening 
9. mai 2015 
Forslag til nytt styre i Nerskogen løypeforening er som følger:  
Trond Narve Stavne, velges for to nye år (gjenvalg) 
Sveinung Løset ( ikke på valg) 
Roar Stenseth (ikke på valg)  
Gunhild Åm Vatn (nytt  styremedlem) 
Arve Krovoll, løypeansvarlig med fast plass i styret 
Det har ikke lyktes valgkomiteen å få leder til styret. Vi foreslår derfor at styret konstituerer seg selv.  
 
Valgkomité: 
Kjell Løkås (velges for et nytt år) 
Ole Ragnar Thanem  (velges for to nye år) 
Børre Gundersen (ny og velges for tre år) 
 
For valgkomiteen, 5. mai 2015 
Audhild Øye 

 

Årsmøtet kom ikke fram til noen leder. Valget ble derfor utsatt til et ekstraordinært årsmøte. Roar 

kontakter valgkomiteen og ber de komme med en avklaring før dato settes for et ekstraordinært 

årsmøte hvor sammensetningen av styret er tema. 

 

Nerskogen 09.05.2015 

Signering protokoll: 

 

Roar Stenseth        Jon Kristian Lund 

 

 

 


